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Dr. Kövé László úr
az Országgyű lés elnöke
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2 8.
Írásbeli kérdés !

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42 . § (8) alapján — írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Németh Lászlóné Miniszter asszonynak :

„Lesz-e Ráckevei-Duna kotrás? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony

A Magyar Köztársaság Kormánya a 1067/2005 . (VI.30.) sz. határozatában kijelölte a 2007-
2013 közötti időszakban az Unió kohéziós forrásaira számot tartó nagyprojekteket . Ezek
között volt, a nehéz helyzetben lév ő Ráckevei-Soroksári Duna (továbbiakban : RSD) ügye is .

Budapest tisztított és nem tisztított szennyvízével terhelt, lassanként állóvízként m űködő
folyó feliszapolódása és eutrofizációja egyes mellékvizeket már a megszűnéssel fenyeget és a
főág vízhasználatát is egyre erőteljesebben korlátozza. Hazánk legnagyobb szigetén, é s
Budapest rekreációs térségében számos európai hír ű és védett növény és állat él . A víztest
minőség javítását célzó projekt a térségben él ők számára kiemelt fontosságú és a korább i
évekhez hasonlóan pártállás nélkül támogatást élvezett .

Az utóbbi évek a négy elemb ől álló kiemelt projekt előkészítésével, tervezésével telt el, amel y
munkát - véleményem szerint - sikeresnek lehet min ősíteni, hiszen a mederkotrás, a
szennyezőanyag kivezetése a part menti sávból, a Dél-pesti szennyvíztisztító tisztítot t
szennyvízének átvezetése a nagy Duna sodorvonalába, a Tass-i és a Kvassay-i m ű tárgyak
fejlesztésének projektelemei mind-mind jól el őkészítve válják a megvalósítás kezdését .

A fentiek ismeretében - a helyi lakosság körében - nagy meglepetést és erős megütközés t
keltett az 1281/2012 . (VIII . 6 .) sz. Kann. határozat, amelyb ől úgy tűnik, hogy a legfontosabb
elemre, a mederkotrásra nem kerül sor.
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Mindezekre figyelemmel tisztelettel kérdezem Miniszter Asszonyt :

1. Elmarad-e valóban Ráckevénél a kiemelt projekt keretében a Duna kotrására ?

2. Milyen keretb ő l, kí és mikor fogja ezt végrehajtani, ha nem a kohéziós projekten belü l
kerül erre sor?

3. Felmérték-e, hogy a teljes projekt hatékonyságát, támogathatóságát veszélyezteti k
ezen projektelem kimaradásával ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2012 . augusztus 28 .

Tisztelettel :

Varju László
DK
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